
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 01   

1.2.2024  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 1.2.2024 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  
 

1. Otvorenie. 
2. Aktuálne výzvy v oblasti turizmu určené pre mesto a okres Michalovce.  

• Odbor IUMR mesta Michalovce  
3. Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2023. 

• TaZS mesta Michalovce  
4. Informácia o využití Mestskej plavárne. 

• TaZS mesta Michalovce  
5. Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2023.   

• ORPZ ODI Michalovce   
6. Informatívna správa o letnej turistickej sezóne.   

• ZOOCR – opakovaný bod  

7. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
8. Záver. 

 
 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Aktuálne výzvy v oblasti turizmu určené pre mesto a okres Michalovce.  

Bod sa presúva na ďalšie zasadnutie komisie dopravy a turizmu. 
 
-k  bodu 3:  
Vyhodnotenie zrealizovaných opráv miestnych komunikácií v roku 2023. 
Bola predložená správa správcu miestnych ciest  
 
-k  bodu 4:  
Informácia o využití Mestskej plavárne. 
TaZS mesta Michalovce  
Informoval zástupca TAZS Mgr. Matúš Haluška  
Bola prezentovaná činnosť pri prevádzke Mestskej plavarne od jej otvorenia.  
Komisia bola informovaná o zmene cenníka a plánovaných úpravách podľa finančných možností.  
 
-k  bodu 5: 
Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2023.   
Por. Mrg. Tomáš Lazor, Dopravný inžinier  ORPZ ODI Michalovce informoval o stave dopravno-
bezpečnostnej situácie na území Mesta Michalovce  
Situácia na území mesta je priaznivá a nie sú evidované žiadne nehodové úseky, ktorým by sa trebalo 
zvlášť venovať. 
Na území mesta bolo evidovaných 98 dopravných nehôd pričom došlo k 2 usmrteniam.  
 
Inžinier upozornil na „porozhadzované“ kolobežky na území mesta a aj v miestach križovatiek. 
Navrhuje zriadenie bodov na odloženie.  



 
Taktiež navrhuje na niektorých miestach osadiť fyzické zábrany pre ochranu chodcov napr. na 
zastávkach alebo v križovatkách. 
 
Ing. Čornej: Sú na Slovensku v prevádzke statické radary?  
 Ing. Lazor: Nemám vedomosť o ich spustení, na území mesta sa plánuje osadenie 3 radarov.  
  
 
-k  bodu 6: 
Informatívna správa o letnej turistickej sezóne.   
ZOOCR – opakovaný bod  

Bod sa presúva na ďalšie zasadnutie komisie dopravy a turizmu. 
 
 
-k  bodu 7: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 

- Bez návrhov  
 

K bodu 8: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


